
Referat fra Baneudvalgsmøde den 20. april 2021  

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa, John Nellemann, Jacob Tranberg  og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Køreteknisk anlæg 

4. Fremtidige projekter 

5. Evt. 

6. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmøderne. Som foregik virtuelt. Hovedtemaet var 

rekruttering og fastholdelse af medlemmer. 

 

2. Peter orienterede om at mange af tagene på bygningerne trænger til fornyelse. Klubhuset 

har brug for nyt tag. Man vil indhente tilbud. Evt. algebehandling. 

 

Der kommer også fisk i springvandssøen ved par 3 banen. 

 

3. Køreteknisk anlæg har opsagt den lejeaftale vi har med dem. Det drejer sig om det område 

hvor den gamle bålplads var. Vi har ikke brug for området mere, så det kommer ikke til at 

betyde noget for golfbanen. 

 

4. Der skal opsættes nye skilte ved hul 5 og hul 7, på grund af de nye bunkere. 

 

Man går i gang med grøfterne på hul 12 og hul 17 nu til september og der skal laves 

spunsvægge ved søerne på hul 3 og 4. 

 

5. Man diskuterede de nye bunkere. Om de var blevet for flade, altså manglede kant. Men de 

skal også være nemme at vedligeholde. 

 

6. Næste møde: 8. juni 2021    

 


